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دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

  فرزاد آشوبی  
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

 چرا »دبیر«  
شانسی در »بلگراد« ندارد؟ 

ایسنا: علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون 
کشتی هر چند در موارد زیادی هم چون 
و  کشتی  زیرساخت های  تجهیز  و  تامین 
نتایج تیم های ملی در رده های سنی مختلف، 
موفق شده عملکرد خوبی را از خود بر جای 
بگذارد، اما در مقابل به همان اندازه در بحث 
رسیدن به کرسی های بین المللی ناموفق بوده 
است. شکست عباس جدیدی در انتخابات 
شورای المپیک آسیا و بی برنامگی و در 
نهایت انصراف حمید سوریان از حضور در 
انتخابات اتحادیه جهانی کشتی، نمونه هایی 
از عملکرد ناموفق فدراسیون کشتی در کسب 
کرسی های بین المللی کشتی بوده است. اما 
پس از انصراف سوریان از حضور در انتخابات 
اتحادیه جهانی کشتی که بدون رایزنی کافی 
با سایر کشورها و سفرهای برون  مرزی انجام 
شد، در نهایت علیرضا دبیر به قول خود برای 
خالی نشدن عرصه و با اصرار سایرین برای 
حضور در انتخابات هیات رئیسه اتحادیه جهانی 
کشتی ثبت نام کرد. این بار علیرضا دبیر، عازم 
صربستان می شود اما او نیز هم چون عباس 
جدیدی و حمید سوریان شانسی برای رسیدن 
به کرسی مهم هیات رئیسه اتحادیه جهانی 
کشتی نخواهد داشت. دبیر بارها اذعان کرده 
برای کسب کرسی اتحادیه جهانی کشتی 
حاضر نیست دست به جیب شود و ترجیح 
می دهد این پول را برای کشتی ایران که 
به لحاظ مالی با مشکلات زیادی دست وپنجه 

نرم می کند، هزینه کند. 

پرسپولیس در هفته چهارم لیگ برتر موفق 
به شکست نماینده آبادان شد. حمید درخشان 
کاپیتان سابق پرسپولیس و تیم ملی در این 

خصوص صحبت کرد. 
  در مورد پیروزی پرسپولیس مقابل 

صنعت نفت آبادان چه نظری دارید؟
 پرسپولیس بازی بسیار خوبی را به نمایش 
گذاشت و از زمانی که بازی آغاز شد به دنبال گل 
بود. البته صنعت نفت هم به خوبی دفاع می کرد 
و به دنبال این بود تا بتواند از فشار خارج شود و 
از ضدحملات استفاده کند، اما در نهایت روی 
هوشیاری سرخپوشان ۳ امتیاز به حساب آ نها 
واریز شد. در خط دفاع بازیکنان کمی ناآماده و 
ناهماهنگ کار کردند و به همین دلیل توپ ها 
به خوبی از دفاع به حمله نمی رسید که این قابل 
تمرین است و در بازی های آینده قطعا درست 
می شود. حضور لوکادیا قطعا تاثیرگذار است و 
با این گلی که به ثمر رساند در ادامه روحیه اش 
بیشتر می شود. گل لوکادیا روی یک چرخش 
عالی به ثمر رسید و نشانگر این است که روی 
این حرکات تفکر ویژه ای قرار دارد. کادرفنی در 
ادامه بیشتر از این نوع تاکتیک برای بهره گیری 
از لوکادیا استفاده خواهد کرد. این پیروزی آب 
سردی بود روی آتش تا هم در جدول بالا برویم 

و هم در ادامه با آرامش بیشتر بازی کنیم. 
چگونه  را  پرسپولیس  عملکرد   

پیش بینی می کنید؟
 پرسپولیس شرایط خوبی دارد و طبیعی 
بازیکنان روزبه روز هماهنگ تر  است که 
شوند، اما بزرگ ترین مشکلی که ممکن است 
سرخپوشان را به دردسر بیندازد این است که 
خط هافبک خیلی در عرض بازی می کند 
و همین موضوع باعث می شود که توپ از 
دست برود و تبدیل به موقعیت برای حریف 
شود. رفیعی هم چندین موقعیت حساس 

ایجاد کرد. 
  در خصوص عملکرد لوکادیا چه 

نظری دارید؟
 لوکادیا از لحاظ بدنی در فرم خوبی قرار دارد 
و با سبک بازی که از خود نشان داد ما را امیدوار 
کرد که یک مهاجم ششدانگ را داشته باشیم، 
زیرا لوکادیا پتانسیل و کیفیت لازم را دارد که 
بتواند به یک مهاجم خطرناک در لیگ برتر 

تبدیل شود. 

خارج ازمستطیل سبز

 حمید درخشان: 
 به »لوکادیا« 

 امیدوار 
شدیم

خبــــــر
ماجرای قضاوت داوران خانم 
در مسابقات مردان چیست؟ 

عضو کمیته داوران فدراسیون فوتبال 
توضیحاتی درباره قضاوت داوران خانم در 
مسابقات مردان ارائه کرد. خداداد افشاریان 
اعلام کرد که فیفا ایران را به استفاده از داوران 
زن در مسابقات مردان الزام کرده است. علی 
خسروی، عضو کمیته داوران در این مورد به 
»تسنیم«، گفت: برای اینکه داوران به ویژه 
داوران خانم به مسابقات آسیایی و جهانی 
راه پیدا کنند، باید لاینسس VAR داشته 
باشند و در مسابقات مردان نیز قضاوت کنند. 
ما یک داور و یک کمک داور از بانوان داریم و 
با توجه به محدودیت ها در ایران می توانیم از 
کشورهایی مثل ازبکستان، تاجیکستان و... 
برای قضاوت زنان در بازی های مردان استفاده 
کنیم. وی افزود: قضاوت بانوان در مسابقات 
کشور سخت است. داوران خانم در مسابقاتی 
مثل کافا قضاوت کرده اند و مشکلی در این 

زمینه وجود ندارد.

»ساپینتو« به دنبال فوتبال مالکانه است

                    پیروزی در دربی 
از ساعت 16، سلتیک در ورزشگاه اختصاصی خود 
میزبان رنجرز بود و در نهایت این بازی را با چهار گل به 
سود خود خاتمه داد. سلتیک سه شنبه باید در زمین 
خود به مصاف رئال مادرید، در اولین بازی دور گروهی 

لیگ قهرمانان برود.

                 تبریک   
 سردار آزمون مهاجم تیم ملی در تیم باشگاهی 
لورکوزن در یک استوری اینستاگرامی تولد سرمربی 
تیم ملی را تبریک گفت. آزمون یکی از مهاجمان 
محبوب اسکوچیچ در دوران حضور این سرمربی 

کروات روی نیمکت تیم ملی به شمار می رود.

                              لیگ یک 
بعداز لیگ برتر این بار نوبت رقابت های دسته اول 
بود که شاهد حضور بانوان روی سکوهای استادیوم 
بود. مسابقه جذاب استقلال خوزستان و استقلال 
ملاثانی در شرایطی به تساوی 3-3 رسید که یکی از 
اتفاقات ویژه آن حضور خانواده ها روی سکوها بود.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  تسنیم: بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران گفت: 
رئیس کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال بداند وقتی 
فیلم خنده داری می بینیم، نمی توانیم جلوی خنده مان را 
بگیریم. در پی پخش فیلمی از مجید فلاحتی، رئیس کمیته 
بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال که در حال صحبت کردن 
با تلفن همراه خود بود، وی اعلام کرد: از پخش کنندگان این 
کلیپ شکایت خواهد کرد. فلاحتی با اشاره به خنده های 
خداداد عزیزی در برنامه فوتبال برتر به این فیلم، از او خواست 
غزال تیزپا بماند و تیزمغز نباشد. خداداد عزیزی در واکنش 
به صحبت های رئیس کمیته بدوی انتخابات فدراسیون 
فوتبال گفت: این فیلم خنده دار بود که خندیدیم. اینکه وسط 
انتخابات مهمی مثل فدراسیون فوتبال بخواهی صحبت 
کنی، جذاب نیست. معمولا در چنین انتخاباتی تلفن همراه را 
خاموش می کنند، ولی ایشان در حال صحبت کردن بود. وی 
در مورد درخواست فلاحتی برای غزال تیزپا ماندنش تصریح 
کرد: من تا به حال کلمه تیزمغز را نشنیده بودم. او از چه چیزی 
می خواهد شکایت کند؟! فلاحتی خودش حقوقدان است 
و می داند آدم در این شرایط می خندد و نمی تواند جلوی 

خنده اش را بگیرد. 

 بیــن المــلل

 در تودیع و معارفه کمیته ملی المپیک چه گذشت؟

رئیسی که  تنها      3  روز    است، آمده! 

 پیشکسوت باشگاه استقلال، درباره تساوی استقلال 
برابر نفت مسجدسلیمان گفت: این بازی از لحاظ تاکتیکی 
بازی خوبی بود. تیم های رضا مهاجری معمولا دنبال بازی 
تدافعی نیستند که اگر چنین تفکری در بازی سه شنبه شب 
داشتند ۳ گل می خوردند. ما در این بازی از لحاظ تاکتیکی و 
مسائل فنی، چیزهای خوبی دیدیم و نباید این را هم فراموش 
کرد که گرمای هوا کار استقلال را سخت تر می کرد. نفت 
مسجدسلیمان چند موقعیت خوب داشت که »حسینی« 

واکنش های خوبی نشان داد و از یک طرف دیگر باید بگویم که 
اگر »یامگا« آن موقعیت را تبدیل به گل می کرد شرایط عوض 
می شد. بهتاش فریبا همچنین تصریح کرد: همه بازیکنان 
از جمله محبی، مهری، بابایی و... دوندگی زیادی داشتند 
و مهری هم در انجام وظایف خود عملکرد خوبی داشت و 
بارها توپ ها و ارتباط های حریف را خراب کرد. مساله مهم 
دیگر هم استفاده درست از محبی بود، چون این بازیکن مثل 
مهدی قائدی بازیکن لب خط است و اگر از او در وسط استفاده 

شود نصف توانایی اش از کار می افتد. من معتقدم استقلال در 
مسائل فنی رو به جلو بود و شرایط بدنی بازیکنان هم خوب 
شد که مایه امیدواری است. پیشکسوت باشگاه استقلال 
اظهارداشت: استقلال رو به جلو بازی کرد، ولی گل نزدن 
عیبی است که باید برطرف شود. استقلال باید روی ایجاد 
موقعیت گل از طریق شوتزنی، ارسال از کناره ها، ضربات 
ایستگاهی، استفاده از عمق دفاع حریف و... بیشتر تمرین 
کند تا در بحث ایجاد موقعیت و گل زدن به شرایط مطلوبی 
برسد. استقلال در فاز تهاجمی بازیکنان خوبی دارد و مهدی 
قائدی هم باید روی مسائل بدنی اش بیشتر کار کند تا شرایط 
بازی از ابتدا را داشته باشد. من در مجموع به آینده استقلال 

خوش بین هستم. 

بهتاش فریبا: 

به آینده تیم »ساپینتو« خوش بین هستم

 محمد مایلی کهن: 

چه دلیلی برای بازگشت »کی روش« داریم؟
پیشکسوت فوتبال در مورد انتخابات فدراسیون و شرایط 

تیم ملی و پرسپولیس صحبت کرد. 
  انتخابات فدراسیون

محمد مایلی کهن در خصوص انتخابات فدراسیون فوتبال 
و انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس جدید فدراسیون فوتبال 
اظهارداشت: ابتدای صحبت هایم می خواهم تسلیتی بگویم بابت 
درگذشت آقای »مأنوسی فر« که انسان شریفی بودند و از شنیدن 
خبر درگذشت ایشان ناراحت شدم و امیدوارم خدا به خانواده 
ایشان صبر بدهد. در مورد انتخابات فدراسیون هم به هرحال 
تصمیم مجمع این بود که از بین ۳ نفری که در انتخابات نامزد 
شده بودند، آقای تاج به عنوان رئیس انتخاب شود و باید به این 
نظر احترام گذاشت. آقای تاج رأی بالایی هم آوردند و امیدوارم 
در مسند ریاست فدراسیون فوتبال موفق باشند و اهالی فوتبال 

هم کمک کنند تا اتفاقات خوب رقم بخورد
  حق رأی؟

پیشکسوت فوتبال در مورد اینکه اگر خودش حق رأی داشت 
کدام گزینه را انتخاب می کرد، به »ایلنا« گفت: اینکه اگر حق رأی 
داشتم چه گزینه ای را انتخاب می کردم چیزی است که نزد خودم 

می ماند و در موردش صحبت نخواهم کرد. مایلی کهن در مورد 
اینکه با بازگشت مهدی تاج دوباره بحث حضور دوباره کی روش 
به شکل جدی تری مطرح شده توضیح داد: من قبلا هم گفته ام که 

چه دلیلی برای بازگشت کی روش داریم؟ او زمانی که در ایران 
بود از رأس مقامات کشوری تا رئیس فدراسیون و سایرین به 
کسی احترام نمی گذاشت و همه اش از او بی احترامی شاهد 
بودیم. در بحث نتیجه گیری هم موفق عمل نکرد و در 2 

جام ملت ها نتوانست تیم را روی سکو ببرد. وقتی از ایران هم 
رفت، هم در کلمبیا نتایج ضعیفی کسب کرد و هم 

در مصر. در کلمبیا که شانس آورد زود از آنجا 
متواری شد. مصر هم از صعود به جام جهانی 

باز ماند و در جام ملت های آفریقا هم به 
سنگال بازی را واگذار کرد. برای همین 
نمی فهمم چرا باید دوباره سراغ یکی 

مثل کی روش برویم .
  شرایط پرسپولیس

مایلی کهن در مورد شرایط حال 
حاضر پرسپولیس در لیگ برتر هم 

اظهارداشت: در مورد پرسپولیس باید بگویم یحیی گل محمدی 
تغییرات زیادی در تیم داده و کل تیم را تغییر داده است. چه در 
بین بازیکنان و اعضای کادرفنی همه را عوض کرده و این در 
حالیست که تیم فصل قبل را هم خودش بسته بود و این یک 
اشکال بزرگ است. در خط حمله رفتند لوکادیا را آوردند که 
درست است این بازی یک گل زد، ولی استایل او بیشتر شبیه 
بدنسازهاست تا فوتبالیست ها. شیخ دیاباته هم فقط یکسال 
خوب در ایران داشت و سال دوم مجیدی از او استفاده 
نمی کرد و بعد هم رفت در قطر هم عملکرد خوبی 
نداشت و چند ماه هم بدون تیم بود تا اینکه دوباره به 
ایران آمد. او از لحاظ شخصیتی آدم شریفی است ولی 
از لحاظ فوتبالی می گویم چه لزومی داشت او را بیاوریم؟ 

مگر خودمان مهدی عبدی را نداشتیم.
  حضور بانوان 

با  رابطه  در  پایان  در  مایلی کهن 
حضور بانوان در ورزشگاه ها تصریح 
کرد: به هرحال امیدوارم این اتفاق به 
سود فوتبال ما تمام شود. امیدوارم 
کم  ورزشگاه ها  در  ناسزاگویی 
شود. بانوان ارزشمند هستند و 
 نباید جوری باشد که حرمت ها 

شکسته شود. 

سال  پنجم
شماره   1362

 در چهار هفته اخیر روند مسابقات علاقه مندان را به آینده 
امیدوار کرده است. جذب بازیکنان خارجی براساس نیازهای 
تیم صورت می گیرد. کیفیت هر بازیکنی که جذب شده قطعا 
مورد نیاز یک تیم بوده و نمی توان خیلی خرده گرفت که 
چرا بازیکنان دارای سن بالا جذب شده اند. مسلما ایده آل 
نیست، اما کارخانه بازیکن سازی داخلی باید هدفمند و با 
ساختاری مناسب عمل کند تا شاهد این نباشیم که تیم ها 
بازیکنانی را جذب می کنند که در محدوده سنی بالایی 
هستند. نیازمند اقداماتی جدی در کارهای زیربنایی هستیم 
تا تیم ها ترجیح دهند از مهره های داخلی استفاده کنند، اما 
در مقطع کنونی چنین فضایی را در فوتبال ایران نمی بینیم. 
تیم های پرسپولیس، استقلال، سپاهان را می توان مدعیان 
اصلی دانست ولی نباید از نام تیم های فولادخوزستان و 
گل گهرسیرجان به راحتی گذشت. گل گهر با میل و اشتیاق 
زیادی برای کسب پیروزی بازی می کند و اتفاقات ارزشمندی 
را ارائه کرده است. برای این تیم در میان مدعیان باید شانس 
قهرمانی ویژه ای قائل شد. فولاد با تدبیر و برنامه ریزی 
حساب شده در مصاف با دیگر رقبا به میدان آمده و تا اینجا 
نتایج خوبی گرفته است. استقلال و پرسپولیس تغییراتی 
داشته اند که باعث شده آنها برای رسیدن به تیمی یکدست 
به زمان نیاز داشته باشند، ولی هر دو تیم ظرفیت خوبی برای 
فتح جام دارند. سپاهان هم شروع قابل توجهی داشت ولی 
کمی از شرایط دو سه بازی اول فاصله گرفته و باید منتظر 
بازی های بعدی این تیم باشیم. در خصوص تقابل پرسپولیس 
با هوادار باید بگویم در نیمه نخست بازی با صنعت نفت آبادان 
شاهد بازی منطقی و با استاندارد بالایی از سوی پرسپولیس 
بودیم ولی توازن در این تیم حاکم نشده است. علی نعمتی، 
بازیکنی جنگنده و پرتلاش است ولی کارایی لازم را برای 
بازی در سمت بک چپ را ندارد در حالی در بک راست دانیال 
اسماعیلی فر عملکرد خوبی دارد. پرسپولیس برای آنکه 
هافبک های خلاقش بیشتر صاحب توپ شده و اثرگذارتر 
شوند؛ باید توازن خوبی در دفاع های چپ و راست خود داشته 
باشد و اگر این مهم اجرایی شود خلاقیت هم به برنامه های 
تهاجمی پرسپولیس افزوده می شود. در چنین شرایطی بازی 
مقابل پرسپولیس برای هر حریفی سخت تر خواهد شد، چون 
سرخپوشان می توانند فضا و زمان را از رقبا بگیرند. هوادار 
تیمی نیست که مقابل پرسپولیس به راحتی تسلیم شود و در 
این بازی تیمی که بتواند بهتر خواسته های فنی خود را عملی 
کند برای کسب برتری بخت بیشتری دارد. در مورد رویارویی 
استقلال با پیکان به نظرم ریکاردو ساپینتو به دنبال فوتبال 
مالکانه است و چنین استراتژی در بازی های استقلال مشهود 
است، ولی این استایل از بازی نیاز به ایجاد فرصت روی دروازه 
رقباست. فلسفه فوتبال مالکانه زمانی به جواب می رسد که 
تیم بتواند تمرکز دفاعی حریف را بر هم زند و صاحب موقعیت 
شود. هنوز استقلال در این زمینه به استاندارد نرسیده ولی 
انتظار می رود در گذر زمان و با اتکا به پیگیری برنامه های 
متنوع در تمرینات و استفاده از آنها در جریان مسابقه شاهد 
دستیابی استقلال به اهدافی باشیم که مدنظر کادرفنی 
است. کسب نتیجه در هر مسابقه ای بیانگر به ثمر نشستن 
تدابیر مربیان است و باید منتظر تقابل استقلال با حریفش 
در این هفته بود. پیکان تیم قابل احترامی است و برای کسب 
جایگاهی مناسب تا اینجای فصل بازی های درخورتوجهی 
ارائه کرده که خروجی آن منجر به ایستادن در رتبه پنجم 
جدول و فاصله یک امتیازی با صدر است. بدون تردید در 
بازی با استقلال هم این تیم با اهدافی مشخص بازی می کند. 

آرمان ملی: روزگذشته مراسم تودیع و معارفه رئیس جدید 
کمیته ملی المپیک، در حالی برگزار شد که »خسروی وفا« 
در پاسخ به اکثر سوالات عنوان می کرد: »تنها ۳ روز است که 

آمده ام!« 
  مراسم 

انتخابات کمیته ملی المپیک 6 شهریورماه برگزار شد و 
محمود خسروی وفا با اکثریت آرا برای 4 سال ریاست این 
کمیته را برعهده خواهد گرفت. دیروز مراسم تودیع و معارفه 
اعضای جدید و قبلی هیات اجرایی کمیته ملی المپیک با حضور 
جمعی از ورزشکاران و روسای فدراسیون ها برگزار شد. اعضای 
هیات اجرایی جدید همگی در سالن حضور داشتند از دوره 
قبل علی دادگر، محسن رضوانی و مجید کیهانی حضور دارند. 
فرزانه فصیحی و سجاد گنج زاه نیز به عنوان نماینده کمیسیون 
ورزشکاران در مراسم شرکت کردند.  حمید سجادی وزیر 
ورزش، محمد پولادگر و مریم کاظمی پور معاونان وزیر ورزش 
هم در مراسم تودیع و معارفه بودند. فضل ا... باقرزاده، نایب رئیس 
سابق کمیته و پیمان فخری، رئیس سابق مرکز نظارت بر 

تیم های ملی در مراسم حضور نداشتند. 
 صحبت های خسروی وفا 

محمود خسروی وفا در مراسم معارفه رئیس جدید کمیته ملی 
المپیک بیان کرد: از دوستان عزیز به ویژه سردار قربانی رخصت 
می طلبم. سعی می کنم صحبت من در تاریخ شفاهی باشد. ما 
وارث ۵۰۰۰ شهید ورزشکار هستیم که همه جوان بودند. آنها 
باور کردند که باید به استقلال کشور، اسلام و شهدای قبل از 
انقلاب پایبند باشند. امروز در تمام رشته ها با افتخار هستیم و 
این باور که می توانیم را این شهدا به ما آموختند. چه کسی فکر 

می کرد دختران ما در المپیک مدال بیاورند یا در دوومیدانی 
و تیراندازی به مدال برسیم؟ امروز که اینجا هستیم وامدار 
شهدا هستیم. خسروی وفا همچنین گفت: در این دوره با اجازه 
سجادی و توصیه صالحی امیری شرکت کردم. شعار این دوره 
انتخابات با دوست داشتن رقیب بود و انتخابات خیلی قشنگی 
بود. با مدیریت اخلاق مدارانه صالحی امیری، ایشان هیچ چیزی 
کم نگذاشتند. واقعا افتخار می کنم از آقای صالحی امیری خیلی 
چیزها یاد گرفتم. امیدوارم در این دوره آبروداری کنم. نماینده 
شورای المپیک آسیا بیان داشت: در تمام مجامع شرکت کردم 
اما هیچ مجمعی دموکراتیک تر از مجمع ایران نبود. او همچنین 
گفت: با اتحاد و دست دادن به هم می توانیم به شایستگی های 
لازم برسیم. از همه کسانی که به من رأی دادند و کسانی که رأی 
ندادند، تشکر می کنم. علی نژاد، دوست صمیمی من است و 
توان او بالاست. چرا از او استفاده نکنیم؟ آقای صالحی امیری نیز 
قرار نیست برود و اتاق او در طبقه سوم مشخص است و در کنار 
من است و قرار نیست برود. قول داد که در کنارم باشد و مدیر 
اخلاق مداری است و زیر قولش نمی زند. قطعا می ماند. بیشترین 
امید من به هیات اجرایی من است. خسروی وفا در پاسخ به 
سوال دیگری مبنی بر اینکه برنامه اش برای دیپلماسی ورزشی 
چیست؟ بیان کرد: استفاده از تجربیات گذشته. تجربیات دوره 
قبل خیلی خوب بود. امیدوارم بتوانیم آن مسیر را ادامه بدهیم. 
با سه روز سرکارآمدن شاید نابه جا باشد؛ حرف هایی بزنم که در 
آینده باید پاسخگو باشم. اجازه بدهید به این پرسش، در آینده 
پاسخ بدهم. او در مورد ادامه روند تکریم از پیشکسوتان وزشی 
افزود: ۳ روز است که آمده ام. در روز انتخابات گفتم مسیر آقای 
صالحی امیری را به سلیقه و روش خوم دنبال می کنم. رئیس 

کمیته ملی المپیک در مورد تعیین تکلیف فدراسیون هایی که با 
سرپرست اداره می شوند، بیان کرد: این صددرصد وظیفه وزارت 
ورزش است و کمیته در این زمینه وظیفه ای ندارد، اما در کنار 
وزارت هر کاری از دستمان بربیاید، انجام می دهیم. او در پاسخ به 
سوالی در مورد تعلیق جودو تصریح کرد: ۳ روز است که آمده ام. 

  صالحی امیری چه گفت؟
سیدرضا صالحی امیری در جمع خبرنگاران در مورد عملکرد 
خود در دوره حضورش به عنوان رئیس کمیته ملی المپیک 
عنوان کرد: روز اول که کارم را آغاز کردم اصحاب رسانه را 
تکریم کردم و روز آخر هم این کار را انجام می دهم، برای 
مدیران عزیز همین رهنمود را دارم که اگر بناست ورزش در 
متن جامعه جاری باشد رسانه حلقه این اتصال است. رئیس 
سابق کمیته ملی المپیک ادامه داد: من چند کار اساسی را 
در دوران مدیریت هم دنبال کردم. اول اینکه ورزش ایران از 
شرایط بی ثباتی و حاشیه لطمه دیده بود و تلاش کردم ثبات 
را در ورزش قهرمانی ایجاد و از حاشیه پرهیز کنم. از این رو 
ستاد عالی بازی ها را به ریاست وزیر ورزش و جوانان تشکیل 
دادیم و کمیته ملی المپیک و پاراالمپیک هم در کنار این ستاد 
بود. نکته دوم این بود که تلاش کردم دو ساحت را در ورزش 
ایران تقویت کنم؛ ساحت اول، مادی و تلاش برای رسیدن به 
سکوست. ساحت دوم مرام پهلوانی، اخلاقی و معرفت است. 
در ۱۷۰۰ روز تلاش کردم ساحت دوم را تقویت کنم و تلاش 
کردم چهره فرهنگی ورزش قهرمانی تقویت کنم. وی با اشاره 
به اینکه تلاش کرده مرجعیت کمیته را در سطح بین المللی 
بالا ببرد، خاطرنشان کرد: نکته سوم بردن ورزش در متن 
جامعه بود. ورزش قهرمانی باعث نشاط ملی می شود بنابراین 
نیازمند رسانه ها بودیم ما را کمک کنند و تا حدودی این اتفاق 
افتاد. نکته آخر این است تلاش کردیم مرجعیت کمیته را در 
سطح بین الملل ارتقا دهیم. فدراسیون های جهانی، شورای 
المپیک آسیا و کمیته بین المللی المپیک، ما را به رسمیت 
بشناسند، چون ما از مدعیان آسیا، کشورهای اسلامی و 
المپیک هستیم. من باور دارم که در المپیک پاریس نتایج 
خوبی خواهیم گرفت، چرا که زیرساخت های آن انجام شده 
و اکنون هم بهترین ارتباط را با کمیته بین المللی المپیک 
داریم. صالحی امیری در مورد بودجه کمیته ملی المپیک 
اظهارکرد: ما بودجه را از ۳۰ میلیارد به ۳۰۰ میلیارد رساندیم 
که باید در پایان دوره چهار ساله به هزار میلیارد برسد و در 
این صورت می توانیم مدعی باشیم که می توانیم نیازهای 
ضروری فدراسیون ها را فراهم کنیم. صالحی امیری در مورد 
اینکه اعلام شده از حضورش در کمیته ملی المپیک استفاده 
خواهد شد، تاکیدکرد: خسروی وفا شخصیت ممتازی است؛ 
به شخصه معتقد بودم حضورش می تواند مسیر را ادامه دهد. 
6 بار به او مراجعه و خواهش کردم ثبت نام کند، به این کمیته 

خوش بین هستم.

  مارسلو، کاپیتان سابق رئال مادرید در فوتبال اروپا به 
دوران بازیکنی خود ادامه خواهد داد. مارسلو دفاع چپ برزیلی 
سابق رئال مادرید تصمیم گرفته است که راهی سوپرلیگ 
یونان شود و دوران بازیکنی خود را در مطرح ترین باشگاه این 

کشور یعنی المپیاکوس ادامه دهد. طبق ادعای 
چیرینگیتو مارسلوی ۳4 ساله که با پایان 
قراردادش با رئال مادرید در انتهای فصل 
گذشته از این تیم جدا شد، به طور قطع به 

المپیاکوس خواهد پیوست و به صورت رسمی 
به هواداران این تیم معرفی خواهد شد. 

اگرچه پنجره نقل وانتقالات تابستانی 
فوتبال اروپا بامداد جمعه بسته شد، 
باشگاه ها هنوز امکان جذب بازیکن 
آزاد را دارند البته به شرط آنکه بازیکن 

مدنظرشان پس از بسته شدن پنجره آزاد 
نشده باشد و مارسلو هم از پایان فصل 

گذشته بازیکن آزاد بوده است.


